

Referat af bestyrelsesmøde d. 13. november 2017

Deltagere: Helle, Inge F, Venke, Kirsten P, Kirsten K, Anne-Marie og Inge P

Pkt. 1. Valg af ordstyrer og referent.

Helle blev til ordstyrer og Inge P til referent.

Pkt. 2. Godkendelse af referat fra sidste møde.

Referat godkendt.

Pkt. 3. Økonomi.

Kirsten K gennemgik udgifterne der er afholdt indtil nu. Vi har små kr. 5.000,- tilbage.

Der var enighed om, at transporten til Odense betales af foreningen, samt at Inge F køber 2 store bøtter Playmais, Helle og Inge køber stof til slag og Venke køber karton til Playmais.

Vi har endnu ikke noget vedr. §18 midler for 2018.

Pkt. 4. Status på frivillige og samarbejde med børnehuse.

Helle oplyste, at Marianne, som var med d. 1.11.17 til BIB-dag er startet i Bondebyen og Jelena i Lærkereden.

Pkt. 5. Aktuelle opgaver.

Vores BIB-dag d. 1.11.17 forløb godt og alle var glade for at borgmesteren kom og deltog. Dog fik vi lige lidt skæld ud af Line på grund af manglende rengøring af lokalerne. Helle afleverede chokolade til pigerne i Frivilligcentret med lovning om, at det aldrig skal ske igen. Alle enige om, at det var en misser fra vores side.

Helle har på Det grønne områdes hjemmeside set, det vi har skrevet om vores BIB-dag med borgmesterbesøg. Håber, at det også komme i avisen.

I det indsendte fremgår det også, at der er informationsmøde d. 20.11.17 kl 10.00-11.00.

Helle, Anne-Marie og Inge kommer d. 20.11.17.

Introduktion af nye medlemmer. Vi skal sende en mail til nye medlemmer med oplysning om vores møde og aktivitetsdatoer.

Inge sender invitation ud til julenetværksmødet d. 7.12.17.

Næste års møder:

BIB-dage: D. 3.1, 7.2, 7.3, 4.4, 2.5 og 6.6.2017. Anne-Marie booker lokale.

Bestyrelsesmøder: fra kl. 9.00-11 D. 22.1, 9.4 og kl. 11-12 d. 20.6.2017.

Netværksmøder: fra kl. 11.00-12.00 D. 22.1 og 9.4. og kl. 12.00 d. 20.6.17 (sommerudflugt)

Generalforsamling: Enten d. 26.2 kl. 10.00 eller 28.2.17 kl. 11.00.

I marts skal vi sende evalueringsskema vedr. §18 midler.

Anne-Marie foreslog at liste over mødedatoer lægges på vores hjemmeside.

Helle oplyste, at hun ved BIB-dagen var blevet lidt urolig over, at der var flere der meldte ud, at de ikke kunne deltage om onsdagen. Denne følelse kunne Inge P tilslutte sig.

Efter en snak var der enighed om, at gruppen som har startet BIB-dagene op, så vidt muligt møder hver gang. Opstår der behov for ekstra mandskab stillede Kirsten K sig til rådighed. På netværksmødet bliver medlemmerne også spurgt om de kan og vil deltage.

Pkt. 6. Eventuelt.

Helle, Inge F, Inge P, Kirsten P, Kirsten K, Venke og Anne-Marie gav tilsagn om deltagelse til julemødet.

Ref. Inge P